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Geacht College, 

 

De PvdA Brabant is voorstander van buisleidingen als alternatief voor vervoer (van o.a. gevaarlijke stoffen 

over de weg en het spoor). We zijn echter van mening dat het indicatieve tracé Laarbeek-Echt-Susteren 

zoveel ruimtelijke knelpunten kent dat dit de maatschappelijke weerstand tegen buisleidingen zal doen 

toenemen. Ook zijn we van mening dat er vanuit het oogpunt van zorgvuldig ruimtegebruik in principe voor 

dient te worden gekozen om buisleidingen te clusteren langs al bestaande infrastructuur (of bestaande 

buisleidingstraten). Tevens stelt de PvdA-fractie vraagtekens bij het nut en de noodzaak van dit tracé.  

 

We waarderen het daarom zeer dat uw College zich samen met de zeven betrokken gemeenten inspant om 

het plan voor realisatie van deze nieuwe buisleiding samen met de zeven betrokken gemeenten bij het 

bevoegd gezag (Ministerie van Binnenlandse Zaken) aan de orde te stellen.  

 

We zijn geïnteresseerd in uw afspraak met het ministerie van Binnenlandse Zaken, de afspraken die zijn 

gemaakt en het vervolgproces. 

Daarom hebben we de volgende vragen aan uw college: 

1. Welke afspraken zijn gemaakt met het Ministerie van Binnenlandse Zaken? 

 

2. Wanneer verwacht u duidelijkheid van het ministerie omtrent het tracé? 

Met hartelijke groet, 

Ben Maas 
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